
 
 
 
 
 
 

REPUBLIKA HRVATSKA 
 ZADARSKA ŽUPANIJA 
       OPĆINA KOLAN 
    OPĆINSKO VIJEĆE 
 

KLASA: 024-02/24-01/09 
URBROJ: 2198-33-02/01-24-3 
Kolan, 21. listopada 2024. 
 
 

ZAPISNIK 
 
 

S 38. (tridesetosme) sjednice Općinskog vijeća Općine Kolan održane dana 21. listopada 2024. godine u 
općinskoj vijećnici s početkom u 8:07 sati. 
 
Sjednici su nazočili sljedeći vijećnici: 
• Ante Zubović, predsjednik Općinskog vijeća 
• Jelena Škoda Baričević, potpredsjednica Općinskog vijeća 
• Mario Baričević 
• Ivan Čemeljić 
 
Ostali prisutni: 
• Šime Gligora – Načelnik  
• Ana-Marija Gligora – Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela 
• Anita Meštrović – Zapisničar 
 
Nisu prisutni: 
• Marin Pernjak (nije se opravdao) 
• Šime Šupraha (nije se opravdao) 
• Josip Zubović (nije se opravdao) 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Predsjednik Općinskog vijeća Ante Zubović (u daljnjem tekstu Predsjedavajući) pozdravlja prisutne vijećnike 
i sve nazočne, te otvara 38. sjednicu u 8:07 h. Utvrđuje da je prisutno 4 vijećnika i da postoji kvorum za 
održavanje sjednice. 



AKTUALNI SAT 
 
Predsjedavajući otvara aktualni sat te postavlja pitanje kakva je situacija s građevinskim radovima izvan 
građevinskog područja na području Križina, maloj Mandri i prema Mišnjaku, na što dobiva odgovor od 
Načelnika kako je situacija prijavljena državnom inspektoratu te se čeka njihov izlaz na teren, te popisivanje i 
uklanjanje objekta tj. daljnje postupanje.  
 
Predsjedavajući zatvara aktualni sat u 8:11 h. 
 
Predsjedavajući čita dnevni red: 
 
1. Polugodišnji izvještaj o izvršenju proračuna Općine Kolan za razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 2024. 

godine  
2. Izvješće o radu Općinskog načelnika Općine Kolan za razdoblje od 01. siječnja do 30. lipnja 2024. godine  
3. Odluka o I. Izmjeni i dopuni Odluke o izvršenju Proračuna Općine Kolan za 2024. godinu 
4. Odluka o V. Izmjeni i dopuni Odluke o stipendiranju studenata i učenika koji se obrazuju za deficitarna 

zanimanja sa područja Općine Kolan 
5. Odluka o agrotehničkim mjerama, mjerama za uređivanje i održavanje poljoprivrednih rudina te mjerama 

zaštite od požara na području općine Kolan 
6. Odluka o dodjeli poslovnih prostora u vlasništvu Općine Kolan na korištenje udrugama  
7. Razno 
 
Predsjedavajući daje na glasovanje dnevni red: 
ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić) 
 
Dnevni red jednoglasno je usvojen. 
 

Ad. 1. Polugodišnji izvještaj o izvršenju proračuna Općine Kolan  
za razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 2024. godine 

 
Predsjedavajući prelazi na prvu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku koji obrazlaže točku navodeći kako 
je više od pola proračuna izvršeno, ali da cijelo obrazloženje izvršenja piše na kraju izvještaja. Mario Baričević 
postavlja pitanje zna li se trenutno financijsko stanje općine, na što Načelnik odgovara kako sredstava općina 
ima, obveze se uredno podmiruju, ali ukoliko vijećnici žele može im se naknadno dostaviti financijsko stanje. 
Marin Oštarić pristupa vijeću u 8:15 h. Načelnik kazuje vijećnicima ukoliko ima pitanja da mogu ih mogu 
postaviti Marinu s obzirom da je on napisao izvještaj. 
 
S obzirom da nema daljnje rasprave, Predsjedavajući daje na glasovanje Polugodišnji izvještaj o izvršenju 
proračuna Općine Kolan za razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 2024. godine: 
ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić) 
 
Prva točka dnevnog reda jednoglasno je usvojena. 
Marin Oštarić napušta sjednicu u 8:19 h. 
 

Ad. 2. Izvješće o radu Općinskog načelnika Općine Kolan  
za razdoblje od 01. siječnja do 30. lipnja 2024. godine 

 
Predsjedavajući prelazi na drugu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku koji obrazlaže Izvješće o radu. 
Koristi priliku da se zahvali Predsjedniku vijeća te djelatnicima Jedinstvenog upravnog odjela u vezi pripreme 
i održavanja sjednica u rekordnom roku. Nadalje izdvaja iz izvještaja usvojene prostorne planove te neke od 
odrađenih projekata. Spominje i temu pripajanja komunalnih društava pod Vodovod južni ogranak Senj, 
kazujući kako su prisustvovali brojnim sastancima i konzultacijama. Navodi kako je trenutno aktualno 10-tak 
projekata za kojih se prikuplja dokumentacija ili se čeka izrada rješenja ili se čeka otvaranje natječaja za prijavu 
dodjele sredstava za izradu istih. Mario Baričević postavlja pitanje u vezi projekta Careva kuća kako je 
mišljenja da je utrošeno puno novaca na projektnu dokumentaciju, nadalje postavlja pitanje što se poduzelo u 
vezi krađe struje u Kolanjskom Gajcu ako se poslala prijava, mišljenja je da su urbanistička prostorna uređenja 
poslovnih zona samo mrtva slova na papiru. Načelnik odgovara kako je za projekt Careve kuće dokumentacija 
spremna te se čeka objava natječaja na koji bi se Općina prijavila ali isto tako napominje kako se natječaju koji 



su objavljeni obuhvaćali usko područje, te se čeka da se objavi natječaj ITP za otoke. Navodi kako županija 
raspolaže sa 26.500.000,00 eura ali da to treba i podijeliti između 13 jedinica lokalne samouprave koliko 
županija broji. Načelnik navodi kako se puno uložilo u neke projekte te se nada objavi natječaja na koje će se 
moći prijaviti, na što Mario Baričević navodi kako ukoliko se ne otvore natječaji za prijavu, projektne 
dokumentacije ostaju mrtvo slovo na papiru. Načelnik navodi što se tiče Kolanjskog Gajca, prijava poslana 
policiji prošlog tjedna te se čeka daljnje postupanje. Načelnik nadalje odgovara na upit u vezi poslovnih zona 
kazujući kako se temeljem pisma namjeri pristupilo izradi pojedinih poslovnih zona, te se sada čekaju studije 
utjecaja na okoliš, koliko je upoznat sa trenutnom situacijom, navodi kako se radi o privatnim česticama a ne 
općinskim, na što Mario Baričević kazuje kako se zauzima prostor u poslovnoj zoni prostornog plana Općine 
koji je mogao biti drugačije iskorišten, navodi kako bi se poslovne i turističke zone trebale graditi ondje gdje 
je stvarno potrebno. 
 
Predsjedavajući daje na glasovanje Zaključak o usvajanju Izvješća o radu Općinskog načelnika Općine Kolan 
za razdoblje od 01. siječnja do 30. lipnja 2024. godine: 
ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić) 
 
Druga točka dnevnog reda jednoglasno je usvojena. 
 

Ad. 3. Odluka o I. Izmjeni i dopuni Odluke o izvršenju Proračuna Općine Kolan za 2024. godinu 
 
Predsjedavajući prelazi na treću točku dnevnog reda i daje riječ Pročelnici koja obrazlaže kako je temeljem 
revizijskog pregleda ustanovljeno da nedostaje dio u odluci koji treba ispraviti. 
 
Predsjedavajući daje na glasovanje Odluku o I. Izmjeni i dopuni Odluke o izvršenju Proračuna Općine Kolan 
za 2024. godinu: 
ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić) 
 
Treća točka dnevnog reda jednoglasno je usvojena. 
 

Ad. 4. Odluka o V. Izmjeni i dopuni Odluke o stipendiranju studenata i učenika  
koji se obrazuju za deficitarna zanimanja sa područja Općine Kolan 

 
Predsjedavajući prelazi na četvrtu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku koji navodi kako su se temeljem 
inflacije podizale cijene svakodnevnog života te u skladu s tim predlaže povećanje iznosa stipendija. 
 
Predsjedavajući daje na glasovanje Odluku o V. Izmjeni i dopuni Odluke o stipendiranju studenata i učenika 
koji se obrazuju za deficitarna zanimanja sa područja Općine Kolan: 
ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić) 
 
Četvrta točka dnevnog reda jednoglasno je usvojena. 
 
Ad. 5. Odluka o agrotehničkim mjerama, mjerama za uređivanje i održavanje poljoprivrednih rudina 

te mjerama zaštite od požara na području općine Kolan 
 
Predsjedavajući prelazi na petu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku koji obrazlaže prijedlog odluke 
navodeći kako bi se ovom odlukom spriječilo postavljanje montažnih kučica na poljoprivrednim zemljištima 
jer će se propisati kazne, kazne bi se odnosile i na vlasnike neuređenih poljoprivrednih zemljišta, koji primjer 
vidimo i kroz potrage za čagljevima kojih je teško uočiti upravo zbog neočišćenih obraslih zemljišta, a za 
provođenje mjera iz ove odluke bili bi odgovorni komunalni redari. 
 
Predsjedavajući daje na glasovanje Odluku o agrotehničkim mjerama, mjerama za uređivanje i održavanje 
poljoprivrednih rudina te mjerama zaštite od požara na području općine Kolan: 
ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić) 
 
Peta točka dnevnog reda jednoglasno je usvojena. 
 
 



Ad. 6. Odluka o dodjeli poslovnih prostora  
u vlasništvu Općine Kolan na korištenje udrugama 

 
Predsjedavajući prelazi na šestu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku koji obrazlaže odluku. 
 
Kako nema daljnje rasprave, Predsjedavajući daje na glasovanje Odluku o dodjeli poslovnih prostora u 
vlasništvu Općine Kolan na korištenje udrugama: 
ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić) 
 
Šesta točka dnevnog reda jednoglasno je usvojena. 
 

Ad. 7. Razno 
 

Predsjedavajući prelazi na sedmu točku dnevnog reda Razno te daje riječ vijećnicima. 
Mario Baričević navodi, s obzirom da se podigao iznos stipendija, kako bi se trebali promijeniti i iznosi u 
odluci za isplatu sredstava za novorođenčad, obzirom da država isplaćuje samo 570 € ako je trudnica na 
prisilnom bolovanju tj. nije u stanju raditi. Načelnik navodi kako neke općine daju veće iznose u ratama u roku 
od dvije godine, na što Predsjedavajući navodi kako bi se iznosi trebali povisiti na 5,10 i 15 tisuća €, te kako 
bi se trebalo kvartalno isplaćivati. Pročelnica navodi kako neke općine isplaćuju pomoć roditeljima koji moraju 
koristiti način pomognute oplodnje kako bi postali roditelji. Načelnik navodi kako će se pokušati pripremiti 
odluke za sljedeću sjednicu vijeća.  
Ivan Čemeljić spominje uvođenje optičkog kabela u Kolan zbog povećanja brzine telekomunikacijskih usluga, 
Načelnik navodi kako je sve spremno jer se Općina još pred dvije godine prijavila na natječaj zajedno s 
Povljanom kroz program širokopojasne mreže ali prijava nije zadovoljavala uvjete s obzirom da Pag nije bio 
zainteresiran za taj program a izvođači radova nisu zainteresirani samo za Povljanu i Kolan, nadalje navodi 
kako se Novalja prijavila na natječaj te je tamo uvedena optika ali se Kolan ne može pridružiti Novalju s 
obzirom da je grad druga županija od općine.  
Pročelnica odgovora na pitanje vijećnika Maria Baričevića u vezi stanja financijskog stanja općine koje je 
postavio prethodno na početku sjednice, na što Mario odgovara kako po trenutnom izvještaju općina ima 
novaca.  
Jelena Škoda Baričević postavlja pitanje u vezi sufinanciranja prijevoza vanškolskih aktivnosti, ima li kakvih 
novosti u vezi spomenute usluge, na što Načelnik odgovara kako se još uvijek traži rješenje, jer je mišljenja 
kako ne bi bilo loše kupiti novi kombi s obzirom na visoke ponude autoprijevoznika prikupljenih dosad za 
uslugu prijevoza, navodi kako je cijena na ponudi za godinu dana ista iznosu novog kombija. Također ukoliko 
bi se išlo na drugu opciju kupnje kombija, mogle bi ga koristiti i sportske udruge na području Općine Kolan. 
 
Predsjedavajući zatvara sjednicu u 9:15 h. 
 
 
 
Zapisničar                 Općinsko vijeće Općine Kolan 
Anita Meštrović                Predsjednik Ante Zubović 


